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Podczas warszawskiej Cavaliady najwyÅ¼ej z Polaków w konkursie Grand Prix uplasowaÅ‚ siÄ™ 
JarosÅ‚aw SkrzyczyÅ„ski na koniu Quick Step, zajmujÄ…c 2. miejsce. Do rozgrywki
zakwalifikowaÅ‚y siÄ™ tylko dwie pary. Polak jechaÅ‚ pierwszy i podjÄ…Å‚ ryzyko, ale jeden ciasny
zakrÄ™t przypÅ‚aciÅ‚ zrzutkÄ…. WÄ™gier Zoltan Czekus na holsztyÅ„skiej klaczy Disco, znajÄ…c
jego wynik, nie ryzykowaÅ‚, pojechaÅ‚ naokoÅ‚o i choÄ‡ byÅ‚ sporo wolniejszy &ndash; wygraÅ‚, bo
nie miaÅ‚ zrzutki. Quick Step to mÅ‚ody koÅ„, bo ma zaledwie 8 lat. Nie jest jeszcze szerzej znany.
Na liÅ›cie startowej byÅ‚y o nim podstawowe informacje, wÅ‚Ä…cznie z tÄ…, kto go wyhodowaÅ‚. A
wyhodowaÅ‚a go Marta Roszkiewicz-Heizer. KoÅ„ jest wpisany do ksiÄ™gi hanowerskiej.
Specjalnie nie uÅ¼ywam okreÅ›lenia &bdquo;jest rasy hanowerskiej&rdquo;, bo w dzisiejszych
czasach rasa konia sportowego to bardziej marka niÅ¼ genetyka. W drugiej kratce rodowodu, gdzie
znajdujÄ… siÄ™ nazwy dziadków tego konia, trzy kratki zajmujÄ… konie holsztyÅ„skie, a tylko
jednÄ… klacz hanowerska. Ale to tak na marginesie. Chodzi mi o coÅ› innego.

OtóÅ¼ aby przeanalizowaÄ‡ hanowerska rodowód tego konia, wpisaÅ‚em jego nazwÄ™ do
wyszukiwarki bazy koni PZHK. I te dane znalazÅ‚em. W tej bazie kaÅ¼dy moÅ¼e znaleÅºÄ‡ sporo
informacji o koniach - oprócz dokÅ‚adnego rodowodu, takÅ¼e &bdquo;podstawowe dane&rdquo;,
&bdquo;wartoÅ›Ä‡ uÅ¼ytkowa&rdquo;, czy &bdquo;potomstwo&rdquo; (w przypadku klaczy lub
ogierów), ale jednej bardzo waÅ¼nej informacji nie ma. Nie ma nazwiska hodowcy! Nazwisko
hodowcy, czyli Marty Roszkiewicz-Heizer, moÅ¼na znaleÅºÄ‡ przy nazwie konia Quick Step w
polskim prywatnym portalu bazakoni.pl, czy w zagranicznych portalach, jak np. horsetelex.com, a w
bazie koni prowadzonej przez Polski ZwiÄ…zek Hodowców Koni tej informacji siÄ™ nie znajdzie!
Dla mnie to absurd. RozmawiaÅ‚em o tym problemie (bo to jest problem) z paniami z biura PZHK,
które spotkaÅ‚em w ich stoisku na Cavaliadzie. TÅ‚umaczyÅ‚y to tym, Å¼e PZHK podlega pod
ministerstwo rolnictwa, a wiÄ™c oni muszÄ… przestrzegaÄ‡ zaleceÅ„ z góry. A te zalecenia, z
powodu RODO, sÄ… takie, a nie inne.Dziwne. RODO obowiÄ…zuje przecieÅ¼ nie tylko w
ministerstwie rolnictwa, ale takÅ¼e w caÅ‚ej Europie. Dlaczego wiÄ™c miÄ™dzynarodowe portale
hodowlane sÄ… w stanie podaÄ‡ nazwiska polskich hodowców koni sportowych, a portal PZHK nie?
JakoÅ› nie jestem sobie w stanie wyobraziÄ‡, Å¼e jakiÅ› hodowca poda do sÄ…du PZHK za to,
Å¼e przy koniu przez niego wyhodowanym bÄ™dzie jego nazwisko. MyÅ›lÄ™, Å¼e jest odwrotnie.
SÄ…dzÄ™, Å¼e hodowcom jest przykro, Å¼e ich nazwisko siÄ™ pomija przy ich koniach w bazie
PZHK. Oni by chcieli, aby ich nazwiska podawaÄ‡ i zapewne nie mogÄ… zrozumieÄ‡, dlaczego tak
siÄ™ nie dzieje. Zawsze uwaÅ¼aÅ‚em (i nadal tak uwaÅ¼am), Å¼e zapisy RODO sÄ…
nadinterpretowane przez urzÄ™dników ze szkodÄ… dla zwykÅ‚ych ludzi. W tym wypadku dla
miÅ‚oÅ›ników jeÅºdziectwa i pasjonatów hodowli koni.ApelujÄ™ wiÄ™c do wÅ‚adz Polskiego
ZwiÄ…zku Hodowców Koni, aby podjÄ™Å‚y starania, aby tÄ™ absurdalnÄ… sytuacjÄ™ zmieniÄ‡.
Zapewne wymaga to jakichÅ› formalnych kroków, ale kibicujÄ™ zarzÄ…dowi PZHK i pracownikom
biura, aby nie zabrakÅ‚o im woli, aby takie kroki podjÄ…Ä‡ i aby nie zabrakÅ‚o im determinacji w
dÄ…Å¼eniu do zmiany tej absurdalnej sytuacji.Marek Szewczyk
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